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Kolejka do paczkomatu w Białej Rawskiej, a w niej też mieszkańcy Sadkowic. (fot. Nadesłane)

W Białej Rawskiej kolejki do paczkomatu, a w Sadkowicach na razie to urządzenie
pozostaje w sferze marzeń. Chociaż… Tomasz Bartosiak, mieszkaniec Sadkowic zwrócił się
poprzez media społecznościowe do prezesa InPostu, Rafał Brzoska. Ten odpowiedział.

Przed świętami paczkomaty przechodziły oblężenie. Dowiodły swej użyteczności.

– Kolega zwrócił się do mnie, że znam wiele osób, czy może załatwię paczkomat w Sadkowicach?
Następnie przesłał zdjęcie kolejki do paczkomatu w Białej Rawskiej. Nie zastanawiałem się nawet
chwili. I u nas jest bardzo potrzebny – mówi Tomasz Bartosiak.

Przedstawiciel młodego pokolenia z Sadkowic jest znany w powiecie, jako działacz samorządowy,



młody polityk. W rozmowie z „Głosem” zapowiedział powrót do inicjatywy starania się o stację
kolejową np. Białej Rawskiej, aby mieszkańcy powiatu rawskiego nie byli wykluczeni
komunikacyjnie, mogli szybko dojechać do Warszawy.

Lokalne społeczności mają możliwość wpływania na firmę InPost i starać się o ustawienie
paczkomatu. Należy zebrać podpisy pod petycją. Tomasz Bartosiak słyszał, że taka inicjatywa była w
Sadkowicach. Na razie urządzenia jednak nie ma. Przed świętami Bartosiak poprzez media
społecznościowy zwrócił się do Rafała Brzoska, prezesa InPostu...

Więcej w bieżącym (31.12) numerze "Głosu Rawy Mazowieckiej  Okolicy". Dostępni jesteśmy drogą
elektroniczną - TUTAJ.
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